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Znowu gra!

WOŚP

PROMYKIPROMYKI

Za nami kolejny finał WOŚP
czyli wielkie ruszenie,
wywołane przez Jurka
Owsiaka.  Od kilku lat
nasza szkoła aktywnie
włącza się w pomoc
potrzebującym dzieciom i
seniorom. W tym roku
również dziesięciu naszych
wspaniałych wolontariuszy
ruszyło zbierać datki, po to,
by czynić dobro.
Wolontariuszom z kl. VI
serdecznie dziękujemy! 
Ogromne podziękowania
należą się rodzicom, którzy
zawsze, gdy jest taka
potrzeba,  spieszą z
pomocą. Jak co roku, tak i
tym razem uczniowie
naszej szkoły uświetnili
imprezę swoimi występami. 
Zespół taneczny Promyki  w

składzie: Natasza Bagińska,
Natalka Maciocha, Kaja
Sroka, Patrycja Spławska,
Ola Sadłowska, Oliwia
Zakrzewska, Emilka
Krasowska, Julia
Gawłowska, Magda
Gaczyńska, Ala Żukowska
rozgrzały nasze serca
tańcem hawajskim.
Natomiast Dominika
Koziełko, Milena Kardacz,
Daria Pelikan, Wiktoria
Jędrzejewska, Ada
Mańkowska, Zuzia
Makówka, Amelia
Gawłowska porwały
publiczność w rytm
zoomby.

Jasełka

Nadeszły święta, a wraz z
nimi cudowna, rodzinna
atmosfera. Nasza klasa—4
przygotowała
przedstawienie na ten temat.
Było ono inspirowane poezją
księdza Jana
Twardowskiego. Opowiada
o nadejściu Jezusa i o tym,
jak kłóciły się diabły. 
Jeżeli ktoś zastanawia się,
co tu robi uczennica, to
chodzi o to, że zachorowała
ona na miłość :(. Nic nie
pomagało, aby ją 
wyleczyć. Anioły rwały
włosy z głowy, by znaleźć
lekarstwo dla małej
dziewczynki. Co prawda, nie
mieliśmy małego Jezuska,
ale Monika go Nam
zastąpiła :). Przedstawienie
chyba się podobało
wszystkim  kolegom i
koleżankom.
Najprzyjemniejsze było to,
że pojechaliśmy z wizytą do
Domu Opieki i tam
przedstawiliśmy nasze
Jasełka.
Po naszym przecudownym
przedstawieniu
podarowaliśmy
pensjonariuszom Domu
Opieki świąteczne podarki
typu bombki, choinki i inne
ozdoby.

Jasełka
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E - Twining w naszej szkole: "Christmas cards exchange".

Grudniowy dzień...
Do naszej szkoły
w dniu 5 grudnia 
przyleciał na
swoich saniach...
Kto to taki? Czy
już wiecie?
przecież to musi
być Św. Mikołaj!
W czerwonej
czapeczce, wraz
z prezentami
przyleciał Mikołaj
swoimi saniami.
Gdy był małym
chłopcem,
rozdawał
podarunki
biednym,
ponieważ jego
ojciec był bardzo

bogaty , teraz
rozdaje je
dzieciom, ale
tylko tym, które
były grzeczne. Na
wymarzony
prezent czekamy 
przez cały rok.
Oczywiście, aby
go dostać, trzeba 
napisać list do
naszego
Świętego. 
  Dnia 6
grudnia na
prusickim rynku
odbył się
coroczny Jarmark
Mikołajkowy, z
udziałem

Rady Rodziców,
Nauczycieli oraz
dzieci ze Szkoły
Podstawowej w
Skokowej. Nasze
stoisko, które
reprezentowało
naszą szkołę,
zaopatrzone było
w pyszne ciasta,
ciasteczka i
babeczki,
upieczone przez
nasze mamy. Do
słodkości
proponowałyśmy
pyszne, gorące
kakao. Razem z
rodzicami na
stoisku

stali nauczyciele,
którzy oferowali
piękne stroiki i
aniołki oraz inne
ozdoby
świąteczne,
wykonane przez
dzieciaki, przy
pomocy zdolnych
rodziców i
nauczycieli.
Pieniądze
uzyskane ze
sprzedaży ozdób
i smakołyków
podczas jarmarku
są przeznaczone
na potrzeby
uczniów

naszej
szkoły. Pomimo
zimna humory
nam dopisywały,
gdyż razem z
nami stały panie
ze
Stowarzyszenia
„Skokowiak”
i pomagały nam
się grzać ciepłym
winkiem z
pomarańczą i
goździkami.

Podczas Jarmarku
zaprezentował się
również nasz zespół
wokalny, pod opieką
pani Joanny
Marcinkowskiej. Zespół
zaśpiewał kilka kolęd,
które rozgrzały serca
publiczności
zgromadzonej na
prusickim rynku.Zespół wokalny Rada Rodziców

Występ

Występ

       W listopadzie nasza szkoła dołączyła do platformy e-Twinning i wraz ze Szkołą Podstawową z Grecji rozpoczęła realizację
projektu "Christmas cards exchange" (wymiana kartek świątecznych). Celem projektu było poznanie innych kultur, nawiązanie
kontaktów z dziećmi z innych krajów oraz wykorzystanie języka angielskiego w praktyce. Do projektu dołączyły również szkoły
podstawowe z Danii, Turcji, Hiszpanii i Włoch. Z rówieśnikami z innych krajów umówiliśmy się, że do życzeń w języku angielskim
dołączyły życzenia w języku ojczystym oraz krótki opis tradycji świątecznych. Wszyscy byliśmy zaangażowani w projektowanie,
wykonywanie i wypisywanie kartek, ale najwięcej radości sprawiło nam otwieranie kopert, które docierały do nas z różnych państw
w różnym czasie. Kartki były niesamowite!
Przeczytanie imion naszych rówieśników oraz życzeń w języku greckim, hiszpańskim, włoskim, tureckim, czy też duńskim, było
ogromnym wyzwaniem i niesamowitą przygodą. Dzieci, do których dotarły nasze polskie kartki były nimi zachwycone i już teraz
umówiliśmy się z kolegami z Grecji, że chcemy poznać się lepiej i zaczniemy do siebie pisać maile w języku angielskim. 
Program eTwinning – Europejska społeczność szkolna  to łączenie i współpraca szkół w Europie za pośrednictwem mediów
elektronicznych.. Jest to edukacyjny program Unii Europejskiej, który promuje wykorzystywanie technologii informacyjno-
komunikacyjnych (TIK) w szkołach europejskich. Uczniowie i nauczyciele wykorzystują Internet we współpracy ponad granicami.
Współdziałają, wymieniają się informacjami i materiałami do nauki. eTwinning poszerza zakres pedagogicznych możliwości
oferowanych uczniom i nauczycielom, motywuje do nauki i otwarcia na Europę.Kartki
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Konkursach
Ekologicznych!Sukcesy w ...

Klasa I b od grudnia
może w pełni
korzystać z uroków
naszej szkolnej
biblioteki. Każdy
uczeń stał się
pełnoprawnym
członkiem czytelni.
Ale nie było tak
łatwo…..
Na początku

trudne zagadki i
pytania od Pani Ani
Rzepki. Dotyczyły one
tego, jak dbać o
książki, jak je
wypożyczać, jak się z
nimi obchodzić.
Następne zadanie
polegało na
rozwiązaniu
krzyżówki,

z czym oczywiście
pierwszoklasiści
również sobie
poradzili. Po tych
ciężkich przeprawach
każdy
pierwszoklasista
został pasowany
przez Pana Dyrektora
na czytelnika.
Wcześniej

jednak uczniowie
złożyli przyrzeczenie,
ze będą szanować
książki, nie będą ich
niszczyć. Na
pamiątkę tego
wydarzenia dzieci
otrzymały dyplomy i
nagrody, oczywiście
w postaci książki. 

Ślubujemy...

       Klasa I B po raz pierwszy 
                        w szkolnej bibliotece

Pasowanie

Czytelnicy...

Niedawno w naszej gminie zostały
przeprowadzone konkursy ekologiczne dla dzieci
takie, jak:
- "Eko Zakładka" – konkurs na zakładkę do
książki:
I miejsce- Kalina Rzepka, kl. IV
Wyróżnienie: Natalia Wilk, kl. IV
- "Segregacja- nic trudnego wiedzą wszyscy od
małego" – konkurs plastyczny:
Wyróżnienie Hubert Kozak, kl. Ia
- "Zwykłe odpady- w niezwykłej odsłonie" –
konkurs polegający na wykonaniu przestrzennych
figur, rzeczy, konstrukcji o dowolnej wielkości z
surowców wtórnych:

I miejsce- Sebastian Pałka, kl. IV
II miejsce- Szymon Frydlewicz, kl. V
Wyróżnienia: Kaja i Maja Olszewskie , kl. V Kalina
Rzepka, kl. IV
Konkursy cieszyły się dużym zainteresowaniem.
Jury zaskoczone było kreatywnością dzieci,
prace były wykonane w bardzo różnorodny
sposób. Celem  konkursów było propagowanie
ekologicznych postaw – dbania o środowisko
naturalne oraz pokazywanie, w jaki sposób
zwykłe śmieci mogą dostać drugie „życie”.
Odpady stanowiły inspirację do tworzenia
niezwykłych i oryginalnych form artystycznych:
powstawały niezwykłe zakładki, pralki, lampy,
pojemniki na kredki.Zwycięzcy
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   W tym numerze
kolejny z cyklu
wywiadów z
osobami znanymi w
naszym
środowisku.
- Czy lubi Pani
święta Bożego
Narodzenia?
- Tak, ponieważ są
bardzo magiczne,
pieczemy pierniczki,
przygotowania są
bardzo ciekawe.
Atmosfera jest
najcudowniejsza.
- Jaki jest Pani
ulubiony przedmiot
szkolny?
- Matematyka i
Fizyka. Te dwa
przedmioty  to moje
ulubione ponad
wszystkie.
- Jaka była Pani
ulubiona zabawa w
dzieciństwie?
- Ulubiona zabawa.
Hmmm… Nie wiem,
bo w dzieciństwie nie
mieliśmy tak dużo
zabawek jak wy,
więc spędzaliśmy
czas na dworze.
Chyba najbardziej
lubiłam grę w klasy
i skakanie na
skakankach.
- Czy lubi Pani
chodzić do szkoły?
- Tak, od 1 klasy
lubiłam. Dobrze się
uczyłam i po prostu
lubiłam to robić.

- O czym Pani
marzy?
- Marzę o tym, aby
być zawsze zdrową,
bo zdrowie jest
najważniejsze.
Lubię ciągle zmieniać
marzenia. Nie mogę
się ustabilizować, o
czym teraz marzę.
- Gdyby złota rybka
mogła spełnić Pani
trzy życzenia, to co
to by było?
- Zdrowie, jak
wcześniej
wspominałam.
Wtedy mogę zrobić
wszystko. By moja
córka wróciła z
Londynu do domu.
Aby każdy wiedział,
że dzieciom ze wsi
też się należy tyle,
co miastowym.
- Jaki jest Pani
ulubiony kwiat?
- Ulubionym jest
róża!
- Czy ma Pani
dzieci?
- Mam 2
dziewczynki.
- Jakie książki
czytała Pani swoim
dzieciom?
- Bajki braci Grimm,
oprócz tego Baśnie
Andersena.
- Jaki jest Pani
ulubiony kolor?
- Czerwony, bo w
tym kolorze jest
róża.

- Czy Pani praca
wymaga od Pani
jakiś specjalnych
cech charakteru?
- Odwagi przede
wszystkim.
Konsekwencji we
wszystkim, co
robimy. Ważna
również jest praca w
zespole.
- Czy lubi Pani
wspominać czasy
dzieciństwa?
- Bardzo lubię to
robić, szczególnie
fajnie wspomina się
święta.
- Jak często
korzysta Pani z
elektroniki?
- Na co dzień, w
pracy na
komputerze, laptopie
oraz IPadzie.
- Czy lubi Pani
pomagać ludziom?
- Bardzo. To, czym
się dzielimy, wraca
do nas.
- Gdzie Pani teraz
mieszka?
- Teraz mieszkam
we Wrocławiu.
K. Rzepka
- Gdzie Pani
mieszkała w
dzieciństwie?
- Na wsi, niedaleko
Jawora.
- Jaki dzień
tygodnia Pani lubi i
dlaczego?
- Lubię wszystkie

dni bez wyjątku, ale
w weekend trochę mi
się nudzi, więc
troszkę mniej.
- Jaki sport Panią
interesuje i
dlaczego?
- Lekkoatletyka,
ponieważ w szkole,
jak byłam mała,
zawsze mnie to
interesowało.
- Jaka była
pierwsza Pani
praca zawodowa?
- Rolnictwo.
Pracowałam tam pół
roku, potem poszłam
za miłością.
- Jak ubiera się
Pani do pracy na co
dzień?
- Tradycyjnie i
elegancko jak każda
kobieta. Poza tym
pracuję w urzędzie, a
ty nie wypada
ubierać się
ekstrawagancko.
- Co napisała Pani
w liście do
Świętego Mikołaja i
czy spełnił Pani
życzenia?
- Przeprowadziłam
się do nowego,
większego
mieszkania, więc
myślę, że można to
uznać. Listu nie
napisałam, bo
zapomniałam, ale
pod choinkę napiszę.
- Dlaczego lubiła

Pani chodzić do
szkoły?
- Przychodziło mi to
z łatwością i
sprawiało
przyjemność.
Oprócz tego, jak już
dorosłam, miałam
dużą styczność ze
szkołą, bo
pracowałam jako
nauczyciel
matematyki. Wtedy,
gdy ktoś z
nauczycieli
zachorował,
proszono mnie o
pomoc. Miło było mi
również, gdy jak
byłam mała, koledzy
i koleżanki
przychodzili do mnie
po pomoc w
lekcjach. Tak było do
matury.
Natalia Wilk
- Czy lubi Pani
dzieci?
- Oczywiście! Sama
mam swoje.
Pracowałam w
szkole i miałam
wtedy duży kontakt z
dziećmi.
- Jaki rodzaj muzyki
Pani lubi?
- Bardzo lubię
Muzykę Klasyczną .
- Jaką porę roku
lubi Pani
najbardziej i
dlaczego?
- Najbardziej lubię
wiosnę, bo wtedy

wszystko się budzi
do życia i po zimie
jest bardziej ciepło.
- Jaka jest Pani
ulubiona potrawa?
- Lubię kuchnię
tradycyjną, polską
oraz domową.
Szczerze mówiąc,
bardziej lubię je
przygotowywać, niż
jeść.
- Jakie sporty lubi
Pani oglądać w
telewizji?
- Lubię skoki
narciarskie, piłkę
nożną. Nie
przegapiłam żadnego
meczu!
- Gdzie lubi Pani
spędzać wakacje ?
- Nad morzem, lubię
też góry, ale bardziej
morze. W ubiegłym
roku i kilka lat temu
zaczęłam zwiedzać
Parki Narodowe, ale
ciągle mi brak tej
przyrody.
- Co lubi Pani robić
w czasie wolnym?
- Na pewno
spacerować po
okolicy; być często
na dworze,
szczególnie oglądać
przyrodę.
Ola Pater

Dziękujemy za
rozmowę–
Redakcja

Redakcja Redakcja z p. Burmistrz

                      Wywiad z panią wiceburmistrz Miasta i Gminy Prusice- 
                                            Kazimierą Rusin
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